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"نجفي" رييس هيئت امناي سازمان
 فرهنگي هنري شهرداري شد

" محمد علي نجفي و محسن هاشمي به عنوان 
رئيس و نايب رئيس هيئت امناي س��ازمان 
فرهنگي هنري ش��هرداري تهران انتخاب 
ش��دند.به گ��زارش ايلن��ا، ب��ا رأي اعضاي 
هيئت امن��اي س��ازمان فرهنگ��ي هنري 
ش��هرداري ته��ران، محمدعل��ي نجف��ي 

به عن��وان رئي��س و محسن هاشمي رفس��نجاني به عن��وان نايب رئيس 
هيئت امن��ا انتخ��اب شدند.س��ازمان فرهنگي هنري ش��هرداري تهران 
س��ازماني اس��ت با تابعيت ايراني، عمومي و غيردولتي، مس��تقل و واجد 
ش��خصيت حقوق��ي ک��ه تحت ارکان هيأت امن��ا و هيأت مديره فعاليت 
مي کند. اين س��ازمان به دس��تور رهبر معظم انقلاب اسلامي براي تعالي 
فرهنگ عمومي ش��هروندان تهراني تش��کيل و در تاريخ 1375/9/11 
)تاريخ آگهي تاس��يس س��ازمان در روزنامه رس��مي( به عنوان يکي از 
س��ازمان هاي وابسته به شهرداري تهران رسميت يافت.رييس سازمان 
توسط هيأت امنا انتخاب و حکم او توسط شهردار تهران صادر مي شود. 
يکي از راه هاي اصلي تأمين بودجه سالانه سازمان، بنا به تصويب مجلس 
شوراي اسلامي، 4% درصد درآمد وصولي شهرداري تهران است. هيأت 
امنا، عالي ترين مرجع سياستگذاري و تعيين خط مشي سازمان است که 
تمامي مساعي و تلاش خود را در پيشبرد اهداف و اولويت هاي موضوعي 
سازمان مبذول خواهد داشت. هيئت مديره نيز تصميمات اجرائي را اتخاذ 
مي کند.ترکيب هيات امناي س��ازمان عبارت اس��ت از ش��هردارتهران• 
وزيرفرهنگ وارش��اد اس��لامي  رئيس س��ازمان تبليغات اسلامي رئيس 
س��ازمان ص��دا و س��يما• مديرعامل کانون پ��رورش فکري کودکان و 
نوجوانان• مس��ئول نهاد نمايندگي مقام معظم رهبري دردانش��گاه ها. 
رئيس حوزه هنري س��ازمان تبليغات اس��لامي  .وزير آموزش و پرورش. 
رئيس سازمان بسيج مستضعفين کشور. رئيس شوراي فرهنگي اجتماعي 

در شوراي عالي انقلاب فرهنگي.رئيس شوراي اسلامي شهر تهران

اجرای طرح"تاکسی امدادگر" درانتظارتوافق
رئيس سازمان امداد و نجات جمعيت هلال احمر گفت: با اجرای طرح 
"تاکسی امدادگر" می توانيم از ظرفيت نيروهای تاکسيرانی و همچنين 
از ون ها و خودورهای آنها در حوزه لجستيک و پشتيبانی استفاده کنيم.

مرتضی سليمی در گفت وگو با ايسنا، در مورد طرح تاکسی امدادگر اظهار 
کرد: در اين طرح قرار است به راننده های تاکسی آموزش های لازم را 
بدهيم و سپس آنها را ساماندهی کنيم. با اجرای اين طرح می توانيم از 
ظرفيت نيروهای تاکسيرانی و همچنين از ون ها و خودروهای آنها در 

حوزه لجستيک و پشتيبانی استفاده کنيم.
رئيس سازمان امداد و نجات در پاسخ به اين سئوال که چه زمانی اين 
طرح اجرايی می ش��ود اظهار کرد: هنوز تفاهم نامه  نهايی ميان طرفين 

منعقد نشده است.
 م��ا و آنه��ا انتظارهاي��ی داريم که در اين تفاهم نامه به آنها توجه خواهد 
شد و ان شاالله بتوانيم با نگاهی که اشاره کردم به توافق نهايی برسيم 
و بتوانيم از ظرفيت های اين مجموعه نيز در راس��تای خدمت رس��انی 
و کم��ک ب��ه مردم اس��تفاده کني��م.وی اضافه کرد: با توجه به اينکه اين 
راننده ها پراکندگی مناس��بی دارند اس��تفاده از ظرفيت آنها برای تسريع 

خدمت رسانی می تواند کمک مناسبی باشد.

پيشخوان

شهری
ب��ا وج��ود اصرارش��هرداري تهران مبني براج��راي طرح ترافيک 
عضو کميته انطباق فرمانداري تهران مي گويد بايد ش��وراي حل 
اختلاف درمورد طرح جديد ترافيک نظردهد واجراي آن درس��ال 
آينده با ش��رايط فعلي امکان ندارد.به گزارش فارس، 3 ماه بيش��تر 
ازعمرمديريت جديد شهري نگذشته بود که خبررسيد شهرداري 
قراراس��ت طرح جديد ترافيک را اجراي کند.طرحي که از همان 
ابتدا کارشناسان انتقادات جدي به آن داشته و آن را خام و ناپخته 
عن��وان کردند.ب��ا توج��ه به اينکه حدود 40 س��ال از اجراي طرح 
ترافيک تهران مي گذرد،ارائه طرح جديد يکي از ملزومات ش��هر 
تهران محسوب مي شود چرا که پايتخت نسبت به گذشته توسعه 
و افزايش جمعيت داشته است. حال مديريت جديد شهر تهران در 
اولين اقدام خود طرح جديد ترافيک را با ابهامات و مشکلات زيادي 
مطرح کرد.درابتدا مس��ئولان امرچراغ خاموش حرکت مي کردند 
و توضيحي در اين باره نمي دادند. س��والات زيادي ايجاد ش��د و 
هر روزموج انتقادات بيشترمي شد.دربررسي هاي اوليه طرح جديد 
ترافيک تهران، اعضاي شوراي شهر اطلاعات کافي و دقيقي در اين 
باره نداشتند ودراين خصوص برداشت هاي خود را اعلام مي کردند 
که موجب سرگرداني مردم در طرح جديد ترافيک مي شد و يکي 
از تذکرات آنها به مديريت شهري اين بود که چرا اطلاعات طرح 
در اختيار اعضاي ش��ورا قرار نگرفته اس��ت.محمد عليخاني رئيس 
کميس��يون عمران و حمل و نقل ش��وراي شهر تهران اعلام کرد: 
بازنگري طرح ترافيک شهر تهران در کميسيون عمران و حمل و 
نقل شوراي شهر تهران در حال انجام است اما هنوز پيشنهادي از 
س��وي ش��هرداري تهران مبني بر مطرح شدن آن در صحن علني 
شورا ارائه نشده است اين در حالي است که معاونت حمل و نقل و 
ترافيک شهرداري تهران بايد قبل ارائه لايحه بودجه سال آينده 
پيشنهاد خود را مبني بر تعيين وضعيت و سرنوشت طرح ترافيک 
س��ال آينده به ش��وراي ش��هر ارائه کند.عليخاني تاکيد دارد که هر 
گون��ه تغيي��ري در مح��دوده طرح ترافيک بايد در گام نخس��ت به 
تصويب شوراي ترافيک برسد تا قابل ارائه در صحن علني شوراي 
ش��هر و در نهايت منجر به تصويب آن شود.ش��ائبه درآمدزايي در 
اين طرح براي ش��هرداري بالا گرفت و کارشناس��ان معتقد بودند 
تنها هدف شهرداري کسب پول از اين طرح است.پور سيد آقايي، 
معاون حمل و نقل و ترافيک شهرداري تهران در اين باره گفت: 
با اين فرمول جديد شهروندان آزادي بيشتري در ورود به محدوده 
طرح ترافيک را دارند به همين خاطر به احتمال زياد موضوع ثبت 
نام و فروش س��الانه آرم ترافيک براي هميش��ه در تهران منتفي 
خواهد ش��د. وي معتقد اس��ت، که ش��هرداري با اجراي طرح جديد 
ترافيک تهران به دنبال درآمد زايي بيش��تر نيس��ت و با اين اقدام 
ش��اهد کاهش آلودگي هوا و ترافيک خواهيم بود و طرح ترافيک 
نيز عادلانه تر بين شهروندان توزيع مي شود. معاون شهردار تهران 

اعتقاد دارد که با آزاد شدن طرح ترافيک همه مردم مجاز هستند که 
به اين محدوده ورود داشته باشند اما اين ورود با عوارضي همراه 
اس��ت که بايد آن را بپردازند.ش��هرداري تهران علي رغم ايرادهاي 
کارشناس��ان به اين طرح، طرح جديد ترافيک را براي تصويب به 
شوراي ترافيک تهران ارسال کرد؛ پليس راهور که يکي از اعضاي 
شورا ترافيک است از همان ابتدا جزو مخالفين سر سخت اين طرح 
بود و اعتقاد داشت که تجهيزات و امکانات لازم براي اجراي اين 
طرح وجود ندارد.س��ردار رحيمي رئيس پليس پايتخت در اين باره 
گفت که اين طرح خام است و پليس با آن مخالف است. اما نهايتا 
در شوراي ترافيک پليس هم با طرح جديد ترافيک موافقت کرد 
و اين طرح براي تعيين نرخ عوارض به شوراي شهر تهران ارسال 
شد.مسئولان شهرداري تهران معتقدند که اين طرح بار ترافيکي 
را کاه��ش مي ده��د. پورس��يدآقايي در دفاع از اين طرح به صحن 
شورا آمد و در اين باره گفت: اجراي اين طرح موجب مي شود که 
20 درص��د ترافي��ک ته��ران کاهش ياب��د و آلودگي هوا هم کمتر 
مش��ود و عدالت نيز در نحوه اس��تفاده از طرح ترافيک جديد براي 
شهروندان لحاظ خواهد شد و از 15 فروردين سال آينده نيز طرح 
ترافيک جديد اجرايي مي شود.ش��هرداري طرحي را به ش��ورا ارائه 
کرده بود که فقط نرخ بود و نحوه اجراي کار پيوست نشده بود اما 
با تمام اين معايب نهايتا عوارض ورود به محدوده ترافيک توسط 
اعضاي شوراي شهر تهران به تصويب رسيد.حال بايد طرح ترافيک 
ي��ک خ��ان ديگر را ه��م طي مي کرد و فرمانداري تهران بايد مهر 

تايي��د ب��ه اجراي اين طرح مي زد. اما در هنگام بررس��ي اين طرح 
در کميته انطباق فرمانداري تهران مباحثي مطرح ش��د و از 9 بند 
طرح ترافيک به 6 بند آن ايراد قانوني گرفته شده است.پليس روز 
گذش��ته به طرح جديد ترافيک دوباره واکنش نش��ان داد و گفت 
زي��ر س��اخت هاي لازم ب��راي اين طرح فراهم نيس��ت و تا زماني 
که زيرس��اخت ها تکميل نش��ود اجازه اجراي طرح داده نمي شود.

مهماندار، رئيس پليس راهور تهران نيز در مخالفت با اجراي طرح 
جديد ترافيک گفت: تا زماني که شهرداري تهران زيرساخت هاي 
طرح ترافيک جديد مانند دوربين هاي خروجي را نصب نکند، اين 
طرح قابل اجرا نيست و کارت هاي طرح ترافيک سال 96 در سال 

97 هم اعتبار خواهد داشت.
در اين باره محمد قانبيلي عضو کميته انطباق فرمانداري تهران 
در گفت وگ��و با خبرن��گار اجتماعي خبرگزاري فارس گفت: بايد 
ش��وراي ح��ل اخت��لاف در مورد طرح جدي��د ترافيک نظر دهد و 
اج��راي آن در س��ال آينده با ش��رايط فعلي ام��کان ندارد و حتي 
اجراي طرح فعلي هم در س��ال آينده وجود ندارد.قانبيلي معتقد 
اس��ت، بعض��ي از م��واردي که در اين طرح آمده اس��ت با قانون 
مغايرت دارد و اجحاف در حق مردم اس��ت و بايد بيش��تر مورد 
بررس��ي ق��رار بگيرد.با توجه به توضيح��ات عضو کميته انطباق 
مبني بر لغو طرح ترافيک در سال آينده، خبرگزاري فارس طي 
تماس هاي مکرر با پورس��يد آقايي معاون حمل و نقل ترافيک 
ش��هرداري تهران موفق به دريافت پاس��خي از س��وي وي نشد.

بر اس��اس اين گزارش، ش��هرداري تهران با توجه به انتقادهاي 
فراوان کارشناس��ي که به اين طرح بود اصرار بر انجام آن بدون 
توجه به زيرساخت ها داشت.حال به نظر مي رسد مسئولان ساير 
نهادها به مشکلات اين طرح پي برده و در مرحله آخر قصد دارند 

جلوي اجراي آن را بگيرند.
احتمال لغوطرح ترافيک ���۹۷

مع��اون فن��ي وعمراني فرمانداري تهران هم ازاحتمال لغو طرح 
جديد ترافيک97 تهران خبرداد و جزيياتي ازآن را تش��ريح کرد.

غلامحسين آرام درگفت وگو با تسنيم با اشاره به برخي ازبندهاي 
ط��رح جدي��د ترافيک 97 اظه��ار کرد: برخي ازبندهاي اين طرح 
مغاير با قانون بوده است که مغايرت هاي قانوني را به شوراي شهر 
ارسال کرده ايم.معاون فني و عمراني فرمانداري تهران تصريح 
کرد: اگر شوراي شهرايرادات قانوني ارائه شده را پس ازرسيدگي، 
تصحيح کند احتمال اجراي طرح وجود دارد اما اگر ايرادات مورد 
قبول قرار نگيرد و شوراي شهر به اجراي طرح اصرارداشته باشد 
اين طرح به ش��وراي حل اختلاف ارس��ال مي ش��ود.آرام توضيح 
داد: شوراي شهر تهران 10 روز فرصت دارد تا در مورد ايرادات 
بنده��اي اي��ن ط��رح نظرخود را اعلام کن��د و اگر در اين فرصت 
نظري از سوي شوراي شهر اعلام نشود، طرح ترافيک 97 باطل 
خواهد شد.وي اظهار کرد: در صورت باطل شدن طرح ترافيک 

97، طرح قديمي به اجرا در مي آيد.
آخرين وضعيت نحوه صدور آرم به خبرنگاران  ���

رئي��س ش��وراي ش��هر ته��ران در خص��وص آخري��ن وضعيت 
نح��وه ص��دور آرم ط��رح ترافيک ب��ه خبرن��گاران توضيح داد.

محسن هاشمي رفس��نجاني در گفت وگو با تس��نيم با اش��اره به 
اينک��ه هن��وز آيين نحوه ص��دور آرم طرح ترافيک به خبرنگاران 
در کميس��يون عمران و حمل و نقل ش��وراي ش��هر تهران تهيه 
نش��ده اس��ت، اظهار کرد: با توجه به بررس��ي لايحه بودجه 97 
ش��هرداري تهران اين موضوع به بعد از تصويب بودجه موکول 
شده است.وي تصريح کرد: در خصوص ميزان پرداختي از سوي 
خبرنگاران در خصوص طرح ترافيک، منتظر نظر معاونت حمل و 
نقل ش��هرداري هس��تيم و در نهايت تصميم گيري خواهيم کرد.

هاشمي رفسنجاني در خصوص رقم پرداختي از سوي خبرنگاران 
گف��ت: در اي��ن زمينه فعلًا نمي ت��وان رقمي را گفت و بايد منتظر 
باشيم ولي چيزي که مهم است اينست که در اين زمينه شوراي 
ش��هر و ش��هرداري تهران ش��رايط اين قش��ر از جامعه را در نظر 
خواهد داش��ت.رئيس ش��وراي ش��هر تهران در خصوص اجراي 
طرح ترافيک جديد در س��ال آينده، بيان کرد: هنوز زمان دقيقي 
براي اجرا طرح در نظر گرفته نش��ده چرا که ش��هرداري تهران 
بايد زيرس��اخت هاي لازم را براي اجرا فراهم کند و امکان دارد 

طرح بعد از فروردين اجرا شود.

با اعتراض فرمانداري مصوبه طرح جديد ترافيک رد شد

همه عليه طرح پرچالش"پورسيدآقايي"

آماده سازی زمين پلاسکو برای گودبرداری 
معاون نظارت شورای شهر تهران از آماده سازی زمين پلاسکو برای 
گودبرداری و احداث ساختمان جديد خبر داد.افشين حبيب زاده در 
گفت وگو با ايسنا، درباره آخرين وضعيت ساخت ساختمان در محل 
پلاسکو با بيان اينکه اجازه ورود مالک به محل پلاسکو داده شده 
است، گفت: مالک نيز با نصب تجهيزات متعدد در حال تسريع در 
امور ساخت و ساز است.وی با بيان اينکه شايد مراسم کلنگ زنی 
برگزار نشده اما مالک کار خود را آغاز کرده و در مراحل ابتدايی قرار 
دارد، تصري��ح ک��رد: مالک در اين مرحله در حال تميزکاری و آماده 

شدن برای گودبرداری است که قطعا بايد در اين مرحله نسبت به 
اخذ مجوز و پروانه از شهرداری اقدام کند.وی درباره آخرين وضعيت 
ملک شمالی پلاسکو نيز با بيان اينکه طبق آخرين اطلاعات سازمان 
ميراث فرهنگی در آخرين پاسخ کتبی به استعلام در يکی از بندها 
آورده اس��ت که اجازه تخريب به ملک ش��مالی به دليل مجاورت با 
آثار ميراثی را نمی دهد، گفت: به نظر می رسد بعد از تميزکاری مالک 
نسبت به گودبرداری و ساخت پروژه پلاسکوی جديد اقدام خواهد 
کرد.اما درپی انتشار اخباری از تفاهمنامه با مالکان سرقفلی پلاسکو 

و ايجاد ابهام در آغاز پروژه س��اخت پلاس��کو روابط عمومی بنياد 
مس��تضعفان انقلاب اسلامی در اطلاعيه ای بر ضرورت همراهی 
همه مالکان سرقفلی و مقامات برای اجرای به موقع پروژه پلاسکو 
تاکيد کرد.به گزارش ايسنا، در اين اطلاعيه آمده است: اخيراً تعدادی 
از مس��ئولين و کس��به ساختمان پنج طبقه پلاسکو اظهار نظرهای 
نادرس��تی در مورد بنياد در رس��انه ها مطرح کرده اند، لذا  بنياد برای 
تنوير افکار عمومی آمادگی خود را برای پاسخگويی به هر گونه ابهام 
يا س��والی در مورد پروژه پلاس��کو اعلام می دارد.در اين گزارش در 

خصوص موارد مطرح شده مرتبط با تفاهمنامه و ساخت پلاسکو 
موارد زير تصريح شده است:بنياد در پروژه پلاسکو بدنبال حل مشکل 
همه صاحبان سرقفلی در کوتاهترين زمان ممکن است و برای حل 
اين موضوع با همه تمام توان خود در حال پيگيری اس��ت؛ راه حل 
هايی که منجر به حل مش��کل بخش��ی از کس��به شوند مورد قبول 
بنياد نيست.  بنياد می توانست تا صدور رای نهايی دادگاه در پرونده 
پلاس��کو عملا هيچ اقدامی انجام ندهد، مضاعف بر اين افزودن 
زمين معروف به پارکينک اکبر به زيربنای ساخت پلاسکو، کمک 
به شهرداری در آماده سازی پارکينک پروانه )روبروی پلاسکو( و 
سيستم حمل و نقل LRT همگی دلايل روشن صداقت و تلاش 

بنياد برای حل مشکل است.  
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جبران خسارت ناشي از فرود اضطراري هواپيماي قشم اير 
توسط بيمه ايران

بيمه ايران خسارت ناشي از فرود اضطراري هواپيماي قشم 
اير در مشهد را دراسرع وقت جبران مي کند.

به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومي بيمه ايران، 
درپي بروز نقص فني در هواپيماي قشم اير و فرود اضطراري 
آن در مشهد، بيمه ايران اعلام کرد هرگونه خسارت وارده 
اين حادثه را در کوتاهترين زمان پرداخت مي کند. براساس 
اعلام بيمه ايران اين هواپيما تحت پوشش کامل بيمه بدنه، 

ثالث و سرنشين بوده که خوشبختانه به سرنشينان، آسيبي وارد نشده است. کارشناسان بيمه ايران 
بلافاصله پس از بروز سانحه ضمن پيگيري و مذاکره با مديران قشم اير، ابعاد سانحه را بررسي و 

آمادگي اين شرکت را براي پرداخت خسارات وارده در اولين فرصت اعلام کردند.

امضا تفاهم نامه علمي آموزشي  پژوهشکده بيمه
 و دانشگاه پوزنان لهستان

تفاهم نامه همکاري هاي آموزشي، علمي و پژوهشي دانشگاه اقتصاد و کسب و کار پوزنان لهستان 
و پژوهشکده بيمه امضا و تبادل شد. به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومي پژوهشکده 

بيمه، تفاهم نامه هاي همکاري هاي راهبردي اين پژوهشکده با 
دانشگاه کسب و کار پوزنان لهستان به منظور اشتراک گذاري 
تج��ارب در زمين��ه مديريت ريس��ک و امور مالي و همچنين 
همکاري هاي مش��ترک آموزش��ي، برگزاري کنفرانس ها و 
سمينارها، تحقيق و توسعه، انتشارات و تبادل اطلاعات و نيروي 

متخصص امضا شده است. 
بر پايه اين گزارش تفاهم نامه ياد شده که به امضاي دکتر امير 
صفري سرپرست پژوهشکده بيمه و دکتر باتيچ ژوکوفسکي 

رييس دانشگاه پوزنان رسيده است، داراي اعتبار 5 ساله است و در آن به انجام پروژه هاي مشترک، 
خدمات مشاوره فني، برگزاري آزمون هاي حرفه اي، تبادل دانشجو، عضويت در نشريات علمي و 

اجراي طرح هاي بازاريابي مشترک اشاره شده است.
يادآور مي شود دانشگاه اقتصاد و کسب و کار پوزنان در سال 1926 تاسيس شده است و با قريب 
722 پرسنل و بيش از ده هزار دانشجوي اقتصاد با بزرگترين دانشگاه هاي جهان همکاري هاي 

علمي دارد.

تاثير کاهش نرخ سود بانک  ها بر سوداوري بيمه  ها 
کاهش نرخ سود بانک  ها بر درامد سرمايه  گذاري و 
سوداوري بيمه  ها تاثيرگذار خواهد بود.  به گزارش 
روزنام��ه تجارت به نقل از روابط عمومي بيمه کوثر، 
نويد خاندوزي، مدير س��رمايه گذاري ش��رکت در 
گفت وگ��و با ب��ورس7، ضمن بي��ان مطلب فوق، 
تصريح ک��رد: بررس��ي درآم��د ش��رکت هاي بيمه 
از محل س��پرده گذاري در سيس��تم بانکي، نش��ان 

از اثرگذاري کاهش نرخ س��ود و افزايش ريس��ک س��پرده گذاري در بانک ها بر روند 
سرمايه گذاري بيمه ها دارد. قراردادهاي مربوط به سپرده گذاري بلند مدت شرکت هاي 
بيمه در بانک ها، در حال منقضي شدن بوده و بايد سپرده  گذاري با نرخ جديد صورت 
گيرد. سپرده گذاري در بانک ها، به صورت ريالي است؛ مگر آنکه شرکتي درآمد ارزي 
داشته باشد. بيمه ها حق ورود به بازار ارز و خريد و فروش ارز و سکه را ندارند؛ ضمن اينکه 
رسالت شرکت هاي بيمه نيز ورود به اين حوزه و ايجاد موج در بازارها نيست. بازدهي 
مناس��ب س��رمايه گذاري در سهام شرکت هاي بورسي براي بيمه کوثر، نويد خاندوزي 
در رابط��ه ب��ا وضعي��ت بيمه کوث��ر بيان کرد: چند ماه قبل ب��ا توجه به فضاي اقتصادي 
کش��ور، پيش بيني نرخ ارز، نرخ س��ود بانکي و غيره با در نظر گرفتن حد نصاب هاي 
آيين نامه"60 "بيمه مرکزي، تغييراتي در س��بد س��رمايه گذاري بيمه کوثر اعمال شد و 
بخش��ي از منابع مالي ش��رکت به خريد س��هام شرکت هاي بورسي ازجمله پالايشگاه 
اصفهان، پتروشيمي خراس��ان، پتروشيمي جم و سرمايه گذاري غدير تخصيص يافت. 
خوشبختانه اين سرمايه گذاري تاکنون بازدهي مناسبي براي شرکت به ارمغان داشته 
است. ضمن اينکه سرمايه گذاري در سهم هايي انجام شده که سود تقسيمي نيز خواهند 
داشت که در سوداوري سال هاي آتي موثر است. اين سياست تداوم داشته و مترصد 
فرصت مناس��ب براي خريد بيش��تر س��هم و حضور پررنگ تر در بازار س��رمايه هستيم. 
استراتژي شرکت کسب حداکثر سود از منابع مالي موجود است؛ البته تلاش مي شود 
در دوران فراز بازار سرمايه، خريدي صورت نگيرد.  سرمايه گذاري در بازار استارتاپ ها 
به طور جدي بررس��ي مي ش��ود، مدير س��رمايه گذاري بيمه کوثر افزود: شرکت به طور 
جدي در حال بررسي و مطالعه شرايط بازار استارتاپ ها بوده و به زودي سرمايه گذاري 
در حوزه اس��تارتاپ ها در قالب صندوق هاي مخاطره پذير يا به ش��کل س��رمايه گذاري 
مستقيم انجام خواهد شد. همچنين به منظور جلب رضايت مشتريان، ايجاد اپليکيشن 

براي ارايه خدمات نيز در دست بررسي است.

اخبار بيمه


